
ŠKOLSKÁ RADA 4. října 2023

Místo konání: ZŠ Bítovkská
Přítomni: K. Hanzalová, L. Zach (předseda), M. Matějková, Z. Zdeňková, V. Nürnbergerová
Hosté: M. Benešová, ředitelka školy
Omluveni: L. Michková

Zápis z jednání ŠR:

1. Stručné shrnutí ředitelky školy předchozího školního roku 2022-23
 Ředitelka školy ústně zhodnotila předchozí školní rok
 ZŠ na maximu své kapacity (cca 600 žáků vč. 54 žáků z Ukrajiny)
 problémy s žáky spíše drobného charakteru, podchyceny v začátcích
 inkluze – 10 žáků má asistenty, v některých případech extrémně náročné a promítá se to do 

atmosféry celé třídy
 celková atmosféra ve škole na vysoké úrovni

2. Aktuální informace k novému školnímu roku 2023-24
 otevřeny 3 třídy prvních ročníků
 v ŠVP nové informatika pro život (již od nižších ročníků) – rozšíření kompetencí žáků
 proběhla komplexní hloubková kontrola školní inspekce (výuka, ŠPP, jídelna, družina, areál) 

– očekává se písemné zpráva - ústní hodnocení kladné s jedinou výtkou (nekvalifikovanost 
vyučujících, což je řešeno probíhajícím doplněním jejich vzdělání)

 ZŠ pokračuje ve spolupráci s jazyk. školou – kroužky cizích jazyků s rodilými mluvčími

3. Diskuze k výroční zprávě školy za školní rok 2022-23 a dalším dokumentům školy
 s ředitelkou školy vedena diskuze o dříve předložených a schválených dokumentech 

platných pro aktuální školní rok, ředitelka ústně reagovala na poznámky členů ŠR k 
dokumentům školy, informovala o zapracování těchto připomínek

4. Zhodnocení stavu areálu školy (zabezpečení, sportoviště a zeleň)
 Ředitelka školy informovala členy ŠR o investicích z posledních let, o proběhlých 

rekonstrukcích toalet v pavilonu A a o dalším plánu oprav (toalety) a investic (venkovní 
žaluzie kvůli regulaci teploty ve třídách v podzimních a jarních obdobích)

 L. Zach informoval o dosavadní pomoci rodič. spolku Želva Melichar a dlouhodobé snaze:
◦ pečovat o vzrostlou zeleň v areálu školy a zajistit její bezpočnest
◦ revitalizovat horní veřejnosti dostupné hřiště pro míčové hry (potřeba kompletního 

vyčištění povrchu, který je neudržovaný) 
◦ vystavit pergolu u pavilónu B (pro odpočinek uživatelů horního veřejnosti dostupného 

hřiště pro míčové hry, využitelnou též jako venkovní učebnu) 
 L. Zach uvedl, že rodičovský spolek se rád bude finančně podílet (výsledek rozsáhlé ankety), 

osloví zřizovatele a požádá o společnou schůzku s vedením školy

5. Hodnocení ředitele školy dle požadavku zřizovatele, viz příloha
 L. Zach předložil a přečetl žádost zřizovatel o hodnocení ředitele školy
 Po diskuzi provedeno hodnocení do dotazníku zřizovatele
 L. Zach kopii zašle zřizovateli

6. Jiné
 V. Nürnbergerová navrhla možnost spolupráce ZŠ a FTVS UK, ZŠ vítá

Zapsal: L.Zach


